

Notice of intent to make a determination

Construction of an administrative office with annexed mechanical workshop– Public Comments Invited

2021-01-18 – Indigenous Services Canada must determine whether the proposed Construction of an administrative office with annexed mechanical workshop located in Mashteuiatsh is likely to cause significant adverse environmental effects. To help inform this determination, Indigenous Services Canada is inviting comments from the public respecting that determination.

Written comments must be submitted by 2021-02-11 to:

Isabelle Dery
320, St-Joseph Street East, 3rd Floor
Office 400
Québec, (Québec) G1K 9J2

aadnc.qcevalenvenvassessqc.aandc@canada.ca

The Proposed Project

The project consists of the construction and operation of new administrative offices and a mechanical workshop. The dimensions of the building will be 18 m wide by 27.5 m long (495 m²).

The mechanical workshop will have a dimension of 324 m² (18 m X 18 m) while the administrative offices will occupy the building, an area of 167 m² (9.15 m X 18.30 m) on two floors. Parking areas for employees are provided in front of the building as well as on the side of the land. The residual surface of the land will be used to install a variety of containers containing equipment, signage or various construction materials.

Avis public

Construction d'un bureau administratif avec atelier mécanique annexé – Période de consultation publique

2021-01-18– Services aux Autochtones Canada doit déterminer si le projet Construction d'un bureau administratif avec atelier mécanique annexé, situé à Mashteuiatsh, est susceptible d'entraîner des effets négatifs importants sur l'environnement.

Les commentaires écrits peuvent être présentés d'ici le 2021-02-10 à :

Isabelle Dery
320, rue St-Joseph Est, 3e étage
Bureau 400
Québec, (Québec) G1K 9J2

aadnc.qcevalenvenvassessqc.aandc@canada.ca

Le projet

Le projet consiste à construire et exploiter de nouveaux bureaux administratifs et un atelier mécanique. Les dimensions de la bâtisse seront de 18 m de largeur par 27,5 m de longueur (495 m²).

L'atelier mécanique aura une dimension de 324 m² (18 m X 18 m) tandis que les bureaux administratifs occuperont une surface de 167 m² (9,15 m X 18,30 m) sur deux étages. Des surfaces de stationnement pour les employés sont prévues en façade de la bâtisse ainsi que le côté du terrain. La surface résiduelle du terrain sera utilisée pour installer divers conteneurs contenant des pièces d'équipement, des panneaux de signalisation ou des matériaux de construction divers.